
Referat
Generalforsamling
Tirsdag den 30 Januar 2024 kl 19:00
Punkter. Beskrivelse. Noter.

1.  Valg af dirigent Bestyrelsen forslå Michael 
Brandenhoff, ingen 
indvendinger til det. Og 
Michael Brandenhoff er valgt 
som ordstyre.

2. Beretning af foreningens 
formand og evt. udvalg

Udsent med indkaldelsen Årsberetning er godkendt

3. Regnskabsaflæggelse af 
foreningens kasserer

Udsendt med indkaldelsen Renskabet er godkendt.

4. Fastsættelse af 
kontingent og 
træningsgebyr

Bestyrelsen forslår 
uændret kontingent.

Kontingentet Godkendt

5.  Indkomne forslag  Ingen indkommende forslag

6. Valg af formand (lige år)
for 2 år 

Maria Krogh Lehmann- 
på valg-modtager genvalg.

Maria moftager genvalg og er 
valgt som formand igen

7. Valg af kasserer (ulige 
år) for 2 år  

jytte Andreasen- ikke 
genvalg

Ikke på valg

8. Valg af 3 
bestyrelsesmedlem for 2 
år 

Lone Kjølby Madsen – 
Ikke på valg. 
Arne Thomsen – på valg. 
Jane Thomsen – på valg-
modtager genvalg. 

Lone er ikke på valg.
Arne modtager ikke genvalg, 
Karina Rind er valgt som 
bestyrelses medlem.
Jane hat modtaget genvalgt og 
er valgt.

9. Valg af 2 suppleanter til 
bestyrelsen

Tommy Johansen- 
modtager ikke genvalg.
Veronica Elieen Høberg 
-på valg, modtager 
genvalg

Tommy modtager ikke 
genvalg, Arne har taget posetn 
i stedet for.
Veronica har modtaget 
genvalg.

10. Valg af 2 revisorer Allan Månsson- på valg, 
modtager genvalg.
Veronica Elieen Høberg-
på valg, modtager ikke 
genvalg

Allan månsson har modtaget 
genvalgt og er valgt. 
Veronca modtager ikke 
genvalg, Gitte Beck er valgt 
som 2 revisor.

11. Valg af 2 
revisorsuppleanter

Bent Christensen- på 
valg, modtager genvalg
Jens-Otto Ottosen-ikke 
modtager genvalg

Bent genvalgt som revisor 
suppleant.
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12. Eventuelt.

-Lone: vi er så heldig vi har fået lavet et konkurrence udvalg, men en er gået ud og vi vil rigtig 
gerne have en mere med. Lone fortæller om hvad man laver i konkurrence udvalget.

-Trænerudvalget, er et udvalg der samles, det er os der sætter holdene, vi prøver alt vi kan, for at 
gøre så alle for det som de gerne vil have det, både trænere og medlemmer.

-Vivian i gammel dage der kunne man modtage en hold oversigt, så man kan se hvem der går 
hvor, bestyrelsen vil kigge på det, men man kan altid kikke på tavlen hvor alle hold står.

-John kan man have nogle sponsore til klubben, alle syntes det en god ide, og der vil blive 
arbejdet på at lave en sponsor udvalg.

-Patricia forslå man kan kigge på fritidsportalen på frederikshavner ordningen, for at se om man 
kan finde nogen legater eller fonde.
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